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Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2021-01-11 via Meet 

  
Närvarande 
Mats Werf, Rose-Marie Berggren, Jan Hellqvist, Cecilia Berglöf, Jenny Johrin, Per Eriksson (del av mötet). 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

4. Kassörens rapport 

 Vi har ett plusresultat på 1 830 kr för 2020 
 Balansräkningen 115 673 kr totalt 
 Beslut på föreningsstöd för 2021, 30 000 kr betalas ut vid 2 tillfällen á 15 000 kr. 
 Genomgång av verifikationslista, ändring på posten om föreningsavgifter behöver göras för judon som inte 

betalar föreningsavgift till Svenska budo- och kampsportsförbundet utan judoförbundet. 
 Kalender för 2021 har kommit. 
 Per och Aaron kollar på system för fakturering. Kolla även IdrottOnline. – Kvarstår 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen: 
o Bredare dörr ut mot korridoren 
o Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe 
o Ta över Innebandyns nuvarande Kansli 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Tord kollar möjlighet att nyttja omklädningsrum på dagtid. Kommunen tar upp frågan med skolan -Kvarstår 
 Jan ställer fråga till karaten om vi kan ha ett gemensamt gym. – Kvarstår 
 Ta upp frågan angående att Boxarna använder samma omklädningsrum som oss, kan de få använda ett annat 

omklädningsrum? – Tord kollar. – Kvarstår 
 Solskydd på östra sidan, Mats och Tord tar med frågan till träffen med kommunen i oktober. -Kvarstår då 

träffen ställdes in. 
 Uppdrag om att köpa in rengöringsmedel, kolla olika inköpsställen för bästa pris. Kvarstår. 
 Fler linor har satts upp i städskrubben för torkning av trasor. 

 

6. Hemsidan 

 Sektionerna gör en översyn av sidan för att kontrollera aktualitet. Stående punkt. 
 Sektionerna behöver skicka Facebook adress till Mats för uppdatering av hemsidan, gäller alla utom Ju Shin 

jutsu som redan finns på hemsidan. 

7. Nycklar 

 Cecilia och Tord inventerar taggar och nycklar-kvarstår 
 

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 
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 Belastningsregistret – Stående punkt. Bordlägger frågan om intervall. En rutin om att alla visar vid samma 

tillfälle. De som skall visa upp på nytt har blivit påminda på mötet. Beslut att alla berörda har ett giltigt utdrag 
att visa upp vi årsmötet. 

 Kommunen efterfrågar en drog- och dopingpolicy i dag heter vår ”Karlskoga Budoklubbs drogpolicy -med 
handlingsplan”, förslag till ändring tas med till årsmötet. 

9. Ju Shin Jutsu  

 Inget att rapportera 

10. Judo 

 Inget att rapportera 

11. Gracie Barra 

 En Gracie Barra kurs via folkhögskolan kommer att starta upp på torsdag utomhus med fokus på fys- och 
rehabträning. 

12. Yagyu Shingan Ryu 

 Inget att rapportera 

13. Övrigt 

 Fråga från ePassi om vi vill vara med att erbjuda att ansluta oss till tjänsten för att kunna erbjuda deras 
kunder. Beslut att avvakta. – Punkten kvarstår för bevakning. 

 Medlemsavgifter. Mötet beslutar att vi vårterminen 2021 tar halva avgiften. 
 Årsmötet 8/2. Mötet sker via Meet. Kallelse sker via mail från sektionerna. Vi går också ut och annonserar 

via Facebook och hemsida. Kallelse ska gå ut senast 18 januari. 
 Genomgång av vilka poster som kräver omval i styrelsen. 
 Verksamhetsberättelse ska skrivas av varje sektion inför årsmötet. 
 Finns pengar att söka för uteblivna intäkter. Judoförbundet har ett informationsmöte på onsdag som Janne 

kommer delta på.  
 

14. Nästa möte 

Nästa möte är 8/2 2021 kl 18.00 via Meet. (Årsmöte följt av konstituerande styrelsemöte). 
 
Mötets avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid pennan 
Jenny Johrin 


